
浙江蒙泰供应迪尼玛防切割安全户外布料

产品名称 浙江蒙泰供应迪尼玛防切割安全户外布料

公司名称 浙江蒙泰特种材料科技有限公司

价格 187.00/平方米

规格参数 品牌:mengtex
型号:MT-1802

公司地址 桐乡市梧桐街道城东村判官斗19号

联系电话 86 0573 88183329 13957333329

产品详情

 安全已经成为人们越来越关心的话题。出门在外，最重要的就是注意自身的安全健康。但是，意外总
是在不经意之间发生。在国外，被偷被抢甚至被砍被刺等严重性的伤害事故时有发生，出门旅游、度假
、工作、走亲访友...如何才能更好地保护自身安全呢？
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q : 1. can i have a sample order?

a : yes,we welcome sample order to test and check quality.mixed samples are acceptable.

 

q : 2. what is the lead time?

a : sample needs 1-3 days,mass production needs 7-15days,also according to the order volume.

 

q : 3. can you accept mixed batch of different products?

a : yes,we are support different product mix wholesale,no limit of raw materials and mechanical
parts,and color specifications,etc.

 

q : 4. how do you ship the goods and how long does it take arrive?

a : we usually ship by dhl,ups,fedex or tnt.it usually takes 3-5 days to arrive.

 

q :5. can you provide container packed in wooden cases if i order more products?

a : yes,we are can provide a set of wooden packaging products,but only in big quantity.
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